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 , תשע"ד בסיון יג'ב"ה,                                                                                        
 2014, ביוני 11                                                                                           

 
 
 

 2014/5ן  מס' מן המניי שלא  מועצה פרוטוקול ישיבת
 במועצה בחדר ישיבות   30:19,  בשעה 20146.11.תשע"ד,   בסיון יג',  רביעיאשר התקיימה ביום 

 
 : משתתפים

 אריה גארלה , ראש מועצה 
 סגן ראש המועצה  –ד"ר סמיון שורץ 

 חברת מועצה  –מיכל בצלאל 
 חבר מועצה   –יוסי בריהון 

 חבר מועצה  –אליסף שאער 
 חברת מועצה  –וייץ מריה 

 חבר מועצה   -ד"ר דוד נטיס
 חבר המועצה.  –רומן שפירא 

 
 לא משתתפים:  

 חבר מועצה  –אלישע חובב 
 

  :נוכחים
 גזבר המועצה   –יניב קאפח 

 
 לא נוכחים: 

 עו"ד מאיר בן דוד, יועץ משפטי 
 מבקרת המועצה –שרה שניר 

 
 על סדר היום: 

 
 

 . 2015אישור צו ארנונה לשנת  .1
 
 

 ישיבת מועצה מן המניין. דקות תחל 10לאחר הפסקה בת  
 

 על סדר היום בישיבת מועצה מן המניין: 
 

 עדכונים. .1

 .4/2014אישור פרוטוקול מס'  .2

לימודי תיכון הנוער בני עי"ש )לפי בקשתה של חברת המועצה מיכל   .3
 בצלאל()סעיף זה נדחה מישיבה קודמת בשל חוסר בנתונים(.
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 .  2015שנת אישור צו ארנונה ל :  1סעיף 
 

 אחוז.  0.75שהועבר ממשרד הפנים בעליה של  2015גזבר המועצה הציג את צו הארנונה לשנת 
 

 ? 0.75%: למה אנו צריכים לאשר צו ארנונה עם עליה של מיכל בצלאל
 

: מסביר כי אנו מחויבים לאשר את צו הארנונה. יש יכולת השפעה למועצה אף  אליאסף שאער
 להגדיל את אחוז הארנונה. 

 
 .2015-המועצה  מתבקשת לאשר בהצבעה את צו הארנונה ל

 
) אריה גארלה, יוסי בריהון, סמיון שוורץ, מריה וייץ, אליאסף שאער, דוד נטיס, רומן   7: בעד

 שפירא(. 
 

 )מיכל בצלאל(  1: נגד
 
 
 
 

 אושר   – 2015אישור צו ארנונה לשנת  
 
 
 
 

 הישיבה ננעלה. 
 
 
 
 
 
 

 אני מאשר,                                                                                                                          
 

 אריה גארלה                                                                                                                       
 ראש המועצה                                                                                                                       
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 דקות החלה  ישיבת מועצה מן המניין.  10לאחר הפסקה בת  
 

 6/2014מן המניין  מס'  מועצה פרוטוקול ישיבת
 במועצה בחדר ישיבות   30:19,  בשעה 20146.11.תשע"ד,   בסיון יג',  רביעיאשר התקיימה ביום 

 
 : משתתפים

 אריה גארלה , ראש מועצה 
 סגן ראש המועצה  –ד"ר סמיון שורץ 

 חברת מועצה  –מיכל בצלאל 
 חבר מועצה   –יוסי בריהון 

 חבר מועצה  –אליסף שאער 
 חברת מועצה  –וייץ מריה 

 חבר מועצה   -ד"ר דוד נטיס
 חבר המועצה.  –רומן שפירא 

 
 לא משתתפים:  

 חבר מועצה  –אלישע חובב 
 

  :נוכחים
 גזבר המועצה   –יניב קאפח 

 
 לא נוכחים: 

 עו"ד מאיר בן דוד, יועץ משפטי 
 מבקרת המועצה –שרה שניר 

 
 
 עדכונים.:  1סעיף 

 
כן  -ראש המועצה עדכן על פתיחת סניף בני עקיבא ועל ההתרגשות הגדולה סביב פתיחתה. כמו

 רכש הציוד. עדכן ששיפוץ מועדון הנוער אמור להסתיים בשבוע הבא אך פתיחתו תתעכב עם גמר  
ספר  -אלש"ח לכל בית 200"אפרתי" על סך -הספר "אופק" ו-בוצע כתב כמויות לשיפוץ שני בתי

 למפעל הפיס עוד השבוע. ואמור להישלח 
 נקיון משטח הצופים לקראת טקס שייערך ביום שבת בערב. 

 
 
 . 4/2014אישור פרוטוקול מס' : 2עיף ס
 

 אושר פה אחד. -הועלה לאישור המועצה 4/2014אישור פרוטוקול מס' 
 
 

לימודי תיכון הנוער בני עי"ש )לפי בקשתה של חברת המועצה מיכל בצלאל()סעיף זה  :  3סעיף 
 נדחה מישיבה קודמת בשל חוסר בנתונים(.

 
: קב"ס המועצה מר חיים שאער, הוזמן לישיבת המועצה, הוא הסביר לחברים את  יניב קאפח

י והגלוי של תלמידים ודרכי הטיפול  ו תפקידו כקב"ס ותמונת מצב יישובית אודות הנשר הסמ
 ם. בהם. כמו גם, את היקף פיזור התלמידים לחטיבת הביניים והתיכוניי

יון בוועדת חינוך על מנת שהמועצה תהיה  דהחברים  ציינו כי זהו נושא מרתק וקיים צורך לביצוע 
 יותר מעורבת ומשפיעה על התלמידים שבשלב הביניים והתיכון. 
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 .השכרת מבנה קראוון למח' הגביה: 4סעיף 
 

להשכיר את הקראוון שבחצר  לא הוצג לאישור  המועצה את כוונתנינו    ,בנושאים לפרוטוקול יניב: 
 המועצה למח' הגבייה. מבקש לאשר להעלות הסעיף לדיון. 

 להעלות הסעיף לדיון. אושר פה אחד להעלות הסעיף לדיון.  מי בעד
 

₪. תנאי   2,000-במבנה הישן ושוכרת את המבנה בהגביה היום מבצעת את פעולתה : אריה
אלטרנטיבי. הצעתי להם את הקראוון    העבודה שלהם אינם סבירים וחברת מילגם חיפשה מבנה 

ששימש את המהנדס בעבר,כך שחברת מילגם תשפץ את הקראוון, תשאיר חדר לסגן ראש 
 ₪ בחודש. אני מעלה את הנושא  לאישור המועצה.  3,000המועצה ותשלם  למועצה שכירות של  

 
 מי בעד? 

 
 אושר פה אחד  -השכרת מבנה קראוון למח' הגביה 

 
 
 

 .2013קש ליידע את החברים על פתיחה מחדש של תב"ר שנסגר בשנת  : הגזבר מב5סעיף 
 
 
 
 
 
 
 
 

 הישיבה ננעלה. 
 אני מאשר                                                                                                                    

 
 אריה גארלה                                                                                                                  

 ראש המועצה                                                                                                                  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


